
RADA QM1HY PSAR"Y
42-512 Psary, ul Malinowicka 4

ROIV.0012.1.8.2011

Protokol nr 8/11

z posiedzenia Komisji Budzetu, Finansow i Gospodarki Gminy

w dniu 27 wrzesnia 2011 r.

Posiedzenie Komisji odbylo si? w Urz?dzie Gminy w Psarach w godzinach od 14:30 do

godz. 16:30. Wposiedzeniu uczestniczyio 6 radnych. Nieobecny radny Lukasz Siwczyk:

1. Pani Malgorzata Pasek - Przewodniczaca Komisj i,

2. Pan Wieslaw Zarychta - Czlonek Komisji,

3. Pani Magdalena Gdesz - Sobczak - Czlonek Komisji,

4. Pan Jacek Gwozdz - Czlonek Komisji,

5. Pan Jacenty Kubica - Czlonek Komisji,

6. Pan Remigiusz Olesinski - Czlonek Komisji,

oraz

Pan Tomasz Sadlon - Wojt Gminy Psary,

Pan Miroslaw Rabsztyn - Zastejica Wojta Gminy Psary,

Pani Joanna Przybylek - Skarbnik Gminy Psary,

Pani Agnieszka Sarnik - Kierownik Osrodka Pomocy Spolecznej w Psarach,

Pan Aleksander Kocwin - Pracownik OPS w Psarach.

Posiedzenie Komisji prowadzila Pani Malgorzata Pasek - Przewodniczaca Komisji, ktora powitala

gosci, a nastejinie przedstawila porzadek posiedzenia, ktory przewidywal:

1) Wykonanie budzetu za I polrocze 2011 r.

- sciajalnosc podatkow,

- wielkosc umorzen,

2) Zalozenia budzetowe na 2012r.

- propozycje inwestycyjne,

- wydatki stale,

3) Wydatki poniesione na realizacj? programu eko - gmina.

4) Wyposazenie gospodarstw w czteropaki.

5) Analiza materialow na sesj? i sprawy biez



Pani Malgorzata Pasek - Przewodniczajsa Komisji Budzetu przystapila do omawiania

projektu uchwaly w sprawie zmiany Uchwaty Nr XLVIII/382/2010 Rady Gminy Psary z dnia 28.10.

2010 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania Problemow

Alkoholowych na 2011 rok. Poinformowala, iz w Gminnym Programie Profilaktyki

i Rozwiajzywania Problemow Alkoholowych stanowiajcym zalajsznik nr 1 do uchwaly z dnia

28.10.2010 roku wprowadza si§ nastejnijajce zmiany: dodaje si? punkt 40 w brzmieniu: Program

profilaktyki zdrowotno - sportowej pt. ,,Mali Olimpijczycy" oraz punkt 41 w brzmieniu: Kampania

edukacyjno - informacyjna „ Bezpieczna Gmina Psary": bezpieczefistwo w miejscach publicznych,

na imprezach masowych, bezpieczne i zdrowe odzywianie, itp.

Pan Tomasz Sadlon - Wojt Gminy Psary wyjasnil, iz odbyly si? pierwsze zaj?cia sportowe,

ktore ciesza^ si? ogromnym zainteresowaniem mlodziezy i tak np. w szkole podstawowej

w Sarnowie na takie zaj?cia przybylo 105 dzieci. Zaj?cia te, sa^podzielone dla klas I - III i IV-VI.

Zostaly zakupione urz^dzenia sportowe, jak piotki lekkoatletyczne, tyczka do skoku wzwyz, bloki

startowe, pilki. W roku przyszlym pianowane jest rozszerzenie oferty zaj?c sportowych

i wprowadzenie ich w pozostalych szkolach. Zaj?cia sq. bezplatne, odbywaja^ si? zaraz po

zakonczeniu zaj?c dydaktycznych, wobec czego rodzice nie maja^ potrzeby dowozenia dziecka na

takie zaj?cia.

Glos zabral Pan Aleksander Kocwin, ktory wyjasnil, iz zapis w projekcie uchwaly

dotycza^cy szeroko rozumianego poj^cia bezpieczenstwa ma na celu zakup odblaskow dla uczniow,

od przedszkolakow po uczniow gimnazjum. Ponadto w planach jest propagowanie zdrowego

odzywiania.

Ad.l- Wykonanie budzetu za I polrocze 2011r.

Temat ten zostal przeniesiony do omowienia na miesiajc pazdziernik br.

Ad.2 - Zatozenia budzetowe na 2012r.

Pani Malgorzata Pasek - Przewodniczajca Komisji Budzetu oznajmila, iz Czlonkowie

Komisji otrzymali material na w/w temat.

Glos zabral Pan Wojt, ktory poinformowal, iz trwaja^prace nad przygotowaniem budzetu na

rok przyszly. Wyjasnil, iz kluczem do realizacji przedstawionych inwestycji na rok 2012 jest

skuteczne postejpowanie przetargowe.

Pan Wojt poinformowal, iz projekt budzetu na rok przyszly to redukcja wydatkow biezajsych gminy

o 1.000 000,00 zl, gdzie wydatki biezajce planowane sa^na poziomie 23.500 000 zl, a dochody na

poziomie 24.500 000 zl. Nadmienil, iz przygotowywane sq. budzety na przyszly rok jednostek,

takich jak OPS, ktorego budzet b^dzie mniejszy o 213 000 zl bez ograniczania dzialania.

Kluczowym zadaniem jest zwi^kszenie dochodow do budzetu gminy. Trwaja^ przygotowana do



zbycia duzej dzialki budowlanej o powierzchni ok. 9 ha, naprzeciwko osiedla Malinowice, przy

stacji uzdatniania wody. Zostala podpisana umowa z geodeta^ ktory wydzieli tereny pod drogi

publiczne i teren ten, prawdopodobnie na poczajtku roku zostanie wystawiony na przetarg.

Przyszloroczny budzet przewiduje kwote_ 6 mln zl na ogolnie poj^te inwestycje. Przyjmowane sa^

inwestycje, ktore byly przyj^te do dofinansowania w ramach PROW-u. Pan Wojt przedstawil

zalozenia inwestycyjne na rok 2012, m.in.: budowa boisk wielofunkcyjnych w Gola^szy, Gorze

Siewierskiej, Grodkowie (370 000 zl na kazde), projekt techniczny w sprawie zagospodarowania

terenu za OPS-em w Psarach (200 000 zl) i budowa szatni LKS ,,Blyskawica" Preczow (60 000 zl),

modernizacja stadionu w Brz^kowicach Dolnych (270 000 zl), wsparcie przy budowie szatni w

Strzyzowicach (35 000 zl); inwestycje drogowe, takie jak: kontynuacja budowy nawierzchni drogi

gminnej ul. Belnej w Strzyzowicach (I etap - 500 000 zl), dofinansowanie budowy chodnikow przy

drogach powiatowych (260 000 zl, z tego 60 000 zl na wsparcie przygotowania projektow

technicznych), kontynuacja budowy chodnika na ul. 1 Maja w Strzyzowicach, w Sarnowie oraz w

Preczowie, dofinansowanie budowy chodnikow przy drogach wojewodzkich (60 000 zl),

kontynuacja budowy ul. Kasztanowej (I etap - 300 000 zl), kontynuacja realizacji programu

budowy przydomowych oczyszczalni sciekow przy obiektach uzytecznosci publicznej (50 000 zl),

kontynuacja wyposazania mieszkancow w czteropaki do segregacji smieci, dobudowa oswietlenia

ulicznego (60 000 zl), kontynuacja budowy remizy OSP w Preczowie (35 000 zl), modernizacja

remizy OSP w Gorze Siewierskiej (30 000 zl), wymiana wodocia^gu, naprawy drog gruntowych

(200 000 zl), zakup nakladek asfaltowych (300 000 zl), poprawa estetyki i jakosci przystankow

komunikacji publicznej (100 000 zl), projekty drog (150 000 zl) - zaprojektowanie niezbejinej

infrastruktury drogowej, projekty dotyczajce przestrzeni publicznej gminy (plac przy remizie OSP w

Gorze Siewierskiej, Strzyzowicach i Preczowie, plac strazacki w Psarach, park przy ul.

Zwycie_stwa, teren przy kaplicy w Malinowicach, park Zurawiniec). W planach sq. takze do

zakupienia instrumenty muzyczne dla Zespolu Spiewaczego w Gorze Siewierskiej.

Ad.3 - Wydatki poniesione na realizacji programu eko - gmina.

Pani Malgorzata Pasek - Przewodniczajsa Komisji Budzetu oznajmila, iz radni uzyskali

informacj? na w/w temat.

Pan Wojt wyjasnil, iz temat ten byl omawiany na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej.

Poinformowal, iz na terenie gminy zostala wyznaczona aglomeracja (Gora Siewierska, cze_sc

Strzyzowic i Psar), ktora zostala oparta na zlych danych, gdzie zostala zawyzona liczba

mieszkancow w stosunku do rzeczywistych danych. Informacja zostanie zaktualizowana. Pan Wojt

oswiadczyl, ze temat zostanie przeanalizowany.



Ad.4 - Wyposazenie gospodarstw w czteropaki.

Przewodniczaca Komisji Budzetu objasnila, iz temat ten zostal omowiony przy zalozeniach

budzetowych na rok 2012.

W dalszej cz<?sci posiedzenia Komisji zostaly omowione nastejujace projekty Uchwal:

1 Nadania nazwy ulicy w solectwie Gora Siewierska.

Pan Wojt poinformowal, iz mieszkancy zaproponowali nastejmjace nazwy ulic, takie jak

nazwy drzew: Klonowa, Brzozowa, Bukowa, Jodlowa, Cisowa, Swierkowa, Jesionowa oraz nazwy

kamienia: srebma, zlota, rubinowa, bursztynowa, miedziana, wapienna, kwarcowa, szmaragdowa,

szafirowa, diamentowa.

Czlonkowie Komisji zadecydowali, iz nazwy ulicy w solectwie Gora Siewierska to: ulica

Bursztynowa, Miedziana, Kwarcowa, Wapienna, Granitowa.

2. Wyrazenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierzawcq kolejnej umowy

dzierzawy nieruchomosci ozn. nrnr dzialek 523,524/3 o Iqcznej pow. 0,1572 ha, usytuowanej

w Psarach przy ul. Lqcznej, stanowi^cej wlasnosc gminy.

Pani Joanna Przybylek - Skarbnik Gminy poinformowala, iz projekt uchwaly dotyczy

wyrazenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierzawca^ kolejnej umowy dzierzawy na okres 3

lat dotyczacej nieruchomosci zabudowanej budynkiem bylego przedszkola, polozona^ w Psarach

przy ul. Lajcznej.

3. Rozpatrzenia skargi Panstwa Elzbiety, Jozefa, Jana Lorenc.

4. Rozpatrzenia skargi Pani Donaty Lukasik.

5. Rozpatrzenia skargi Pani Agnieszki Czyz.

Przewodnicza_ca Komisji Budzetu poinformowala, iz Czlonkowie Komisji Rewizyjnej na

swym posiedzeniu szczegolowo analizowali powyzsze skargi.

6. Zmian w budzecie gminy na 2011r.

Pani Skarbnik objasnila, iz projekt uchwaly wprowadza srodki na dofinansowanie wlasnych

zadan bieza_cych gmin (zwia_zkow gmin), powiatow (zwia_zkow powiatow), samorzadow

wojewodztw, pozyskanych z innych zrodel w kwocie 16 480 zl oraz srodkow finansowych

z Comeniusa z gimnazjum i ze Szkoly Podstawowej w Strzyzowicach. Zwiqkszenie dochodow

budzetu gminy w kwocie 25 000 zl z zaj^cia pasa drogowego oraz darowizna (kruszywo na rzecz

Szkoly Podstawowej w Sarnowie). Projekt uchwaly zakiada rowniez przeniesienia srodkow

finansowych. Zmianie ulegl plan w zakresie funduszu soleckiego (w Grodkowie).

Wobec wyczerpania tematow, zakonczono obrady. Na tym posiedzenie zakonczono

Malgorzata Pasek
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Przewodniczajca Komisji Budzetu, Finansow

i Gospodarki Gminy

Podpisy Czlonkow Komisji:

1. Wieslaw Zarychta

2. Magdalena Gdesz - Sobczak

3. Jacek Gwozdz

4. Jacenty Kubica

5. Remigiusz Olesinski

Protok6l sporz^dzita:

Katarzyna Mucha
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